

《单词百科:mayor是什么意思?mayor怎么发音?mayor的解释和用法》

英语单词mayor是什么意思?mayor怎么读?mayor怎么发音?简答网为您整理了mayor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mayor怎么读

mayor的读音:[me (r)]

mayor的意思

1、n.市长,镇长;郡长;

mayor的近义词

1、city manager n.市执行长;

2、syndic n.理事,评审员,市政官;

mayor的双语例句

1、For his dedication the Mayor awarded him a medal of merit.

为表彰他的奉献精神，市长授予他荣誉奖章。

2、The mayor hurried into his office, brushing off the reporters.

市长赶快走进办公室，拒不见记者。

3、Bradley will go down in history as Los Angeles' longest serving mayor.

布拉德利将作为洛杉矶任期最长的市长被载入史册。

4、The councillors put the problem of downtown parking before the mayor.

议员们向市长提出了市内停车的问题。

5、The mayor laid the cornerstone of the new library.

市长为新图书馆奠基。

6、The crowds congregated in the town square to hear the mayor speak.

人群聚集到市镇广场上来听市长讲话。

7、The mayor goes direct to the people to listen to their complaints.

市长亲自深入群众倾听他们的怨言。

8、The city council is presided over by the mayor.

市政会议由市长主持。

9、He's a distant relative of the mayor.

他是市长的一个远亲。

10、The person who embodies democracy at the local level is the mayor.

在地方上代表民主的人是市长。

11、In 1966, Pastor Albertz took over from him as governing mayor.

1966年，帕斯特·艾伯茨接替他担任主管市长。

12、He has been hand in [and] glove with the mayor for years.

多年来,他一直与那位市长密切合作.

13、The gangsters couldn't get at the mayor.

流氓们无法贿赂市长.

14、The journalist slanted the report so that the mayor was made to appear incompetent.

那位记者做出歪曲报道好让市长显得无能.

15、The mayor used his influence to pull the wires of local legislators and get votes for their programmes.

市长利用他的影响暗中操纵地方议员,并为他们的方案提供赞成票.

16、What makes a mayor successful in Los Angeles is the strength of his public support.

要想在洛杉矶当好市长,公众的大力支持是关键.

17、The mayor will inspect our school tomorrow.

市长明天要来视察我们学校.

18、The city library was inaugurated by the mayor.

市长主持了市图书馆的落成仪式.

以上是简答网为您整理的mayor怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于mayor的

用法、mayor的释义、mayor的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mayor>